
Referat FAU-møte #4 12.03.2025 
Møteleder: Alexander 
Referent: Marit Mjøbo 
(Noen tillegg av Alexander) 
 
Tilstede:  
Trinn 1 Anne Nordby Waldeland 
Trinn 1 Linn Hege Depui-Bakke 
2B  Ingrid Vangen Hågensen 
3A  Marit Ekroll 
3B  Alexander Elmies-Vestergren 
4B  Anita Grundetjern 
5A  Marit Mjøbo 
6A  Øyvind Støve 
6B  Kjell Meling (vikar) 
7B  Håkon Jørgensen 
 
Forfall:  
2A, 4A, 5B, 7A, Kjetil (leder)  
 
1. Årshjul  

▪ KOMFUG og Vågsbygd bydelsråd har lagt sine årsmøter 12.mars 
(samme dag som dette møtet). Derfor får ingen fra FAU deltatt på 
disse årsmøtene. 

▪ Neste års FAU kan ta stilling til om en av våre representanter 
bør få ansvar for å delta i disse organene på vegne av FAU. 

▪ Trygghetsvakter 
▪ Kjetil har vært i kontakt med Voiebyen skole, som foreslår å 

avvikle trygghetsvaktordningen. De har også vært i kontakt 
med Voie kirke, som melder at det ikke er behov. 

▪ � VEDTAK 1: Sjøstrand FAU dropper resterende 
trygghetsvakter denne våren. 

▪ � VEDTAK 2: Vi vil melde til kirka at de kan ta kontakt 
dersom det oppstår nytt behov. FAU vil da forsøke å 
moblisere – med utgangpunkt i den originale fordelingen 
av datoer. (Kan Kjetil melde kirka?) 

2. Status grupper 
▪ Skolebehovsplan 

▪ Arbeidet er fullført - med ønsket utfall. 
Kommuneadministrasjonens originale forslag om å slå 
sammen Sjøstrand og Voiebyen skoler, ble tatt ut av den 



reviderte innstillingen som ble sendt til politisk behandling 
nå i vinter/vår. I den siste innstillingen (hvor 
høringsinnspillene ble vektlagt) ble det foreslått å IKKE legge 
ned Sjøstrand skole, og dette er nå også vedtatt i bystyret. 
Skolen vår bevares.  

▪ Gruppen avsluttes. 
▪ Tema-møte 

▪ Gruppen har gjort et meget godt arbeid med planlegging av 
temakvelden. 

▪ Om temakvelden:  
o 1. april kl. 19.00-20.15 i Gymsalen på Sjøstrand skole.  
o Avdeling for oppvekstmiljø og forbyggende tjenester 

holder foredrag (Karin Berthelsen og Mette Revheim) 
o De forteller om hvordan de arbeider inn mot barn og 

unge for å fremme inkludering og forebygge rus, 
kriminalitet og negativ utvikling og om 
utfordringsbildet i Vågsbygd og i byen (ca. 45 min) 

o Sjøstrand skole om forteller om koordineringsgruppe, 
Helsesykepleier og sosiallærer på skolen (10-15min) 

o Vi avslutter med at de oppmøtte får tid til å diskutere 
aktuelle problemstillinger i grupper (Kjetil eller 
Alexander kan lede dette). 

▪ Ettersom det er meget usikkert hvor mange vi blir, og møtet 
ikke er så langt, vurderer vi det til at vi ikke ordner med kaffe 
til møtet. 

▪ Skolen har sendt ut invitasjon, men vi kan sende en 
påminnelse (kortversjon) når det nærmer seg. 

▪ � VEDTAK 3: Krefter til gjennomføring 1.april 
o Rigging kl. 1830: Anita Grundetjern, Ingrid Vangen 

Hågensen & Marit Mjøbo, Anne Nordby Waldeland 
o Nedrigg: Marit Ekroll, Alexander Elmies-Vestergren 
o Velkommen/lede diskusjon: Kjetil Abrahamsen / 

Alexander Elmies-Vestergren 
o Ordne med lyd/teknikk + blomster til 

foredragsholdere (spørre skolen): Anne Waldeland 
og Linn Depui-Bakke  

▪ � VEDTAK 4: Invitasjon til temamøtet 
o Alle klassekontakter formidler invitasjonen til sine 

respektive foreldregrupper (se under) 
o Alexander lager forslag til kort tekst som sendes til 

Anne/Linn for gjennomsyn før alle klassekontakter 
sender den ut. 



o Anne sender videre tekst til skolen, slik at de kan 
videreformidle i Visma/ukeplan. 

▪ Trafikk 
▪ Gruppen har gjort et meget godt arbeid med 

trafikk-tematikken. 
▪ Hjertesone 

o Dette er søkt om på vegne av Møvig skole, Sjøstrand 
skole og Mummidalen barnehage.  

▪ Søknad om 40-sone og intensivbelysning på Fv.457 
o Gruppa la frem forslag til søknadstekst ti 

fylkeskommunen – som FAU syntes var grundig og 
meget god.  

o Det mangler et avsnitt med innspill fra rektor, 
trafikkvakter og andre, men dette legges til før 
innsending. 

▪ � VEDTAK 5: FAU støtter at gruppa kan sende inn søknad 
på vegne av FAU. Vi trenger ikke se teksttillegget – 
gruppa har FAUs tillit til at det blir representativt. (Gruppa 
undersøker i dialog med støttespiller i vegvesenet om det vil 
være realistisk å legge til i søknaden en anmodning i fysiske 
fartsdempende tiltak ved fotgjengerfeltene – FAU trenger 
ikke etterse evt. tillegg).  

▪ Forslag til mulige ytterligere trafikk-tiltak rundt skolen 
o Kiss and ride v/Vågsbygdveien eller Måkeveien 
o Opprettelse av gangvei/snarvei over jordet fra evt. 

«kiss and ride» ved Vågsbygdveien til dekkjungelen. 
o Innkjøring forbudt i Villandveien v/Mummidalen 

barnehage (dette kan bli vanskelig å pga. regelverk om antall 
skilt på samme stolpe: innkjøring forbudt + tidsavgrensning + 
gjelder ikke kjøring til eiendommene) 

o Fylkeskommunen har tilskuddsordninger for mindre 
trafikksikkerhetstiltak på både fylkesveg og kommunal veg: Tilskudd 
til arbeid med forebyggende trafikksikkerhet - Agder fylkeskommune. 
De har søknadsfrist to ganger i året, en i mai og en i november. 
Kanskje skolen kunne søkt fylkeskommunen om midler? 

▪ VEDTAK 6: Kjetil/Alexander tar disse forslagene med til 
SU 19. mars, som kan vurdere om det er aktuelt å søke om 
noen av dem 

3. Status skolekonsert 
▪ 6A (Øyvind Støve) har full kontroll (foreldregruppa er 

forberedt på kakebaking og gjennomføring).  
▪ � VEDTAK 7: FAU ber Trond Urestad (6B – ikke tilstede) 

om å sjekke om de er like langt i forberedelsene og evt. ta 
kontakt med Øyvind for å høre hva som er gjort i 6A.  

https://agderfk.no/vare-tjenester/samferdsel/forebyggende-trafikksikkerhet/tilskudd-til-arbeid-med-forebyggende-trafikksikkerhet/
https://agderfk.no/vare-tjenester/samferdsel/forebyggende-trafikksikkerhet/tilskudd-til-arbeid-med-forebyggende-trafikksikkerhet/


4. Eventuelt 
▪ Oppfølging av digital veileder:  

o Hvordan står det til med anbefalingene fra veilederen i 
de forskjellige foreldregruppene? Hvordan kan vi holde 
dette varmt - særlig i de lavere klassetrinnene hvor 
mulighetene for felles bestemmelser er størst? 

o FAU vurderer at dette bør være tema på alle 
foreldremøter i august. Vi mener også vi bør minne 
foreldregruppene på dette før sommeren.  

▪ � VEDTAK 8: Øyvind Støve lager en kort sammenfatning 
av de viktigste anbefalingene i den digitale veilederen. 

▪ � VEDTAK 9: Alle klassekontakter sender punktene ut til 
sine respektive foreldregrupper med beskjed om at det vil 
bli tema på foreldremøtene i august. 

5. Neste møte 
▪ Det var noe usikkerhet omkring hvorvidt møtet var 20.mai 

(tirsdag) eller dagen etter. Kjetil bekrefter at det er 20.mai. 
▪ � VEDTAK 10: Møtet blir tirsdag 20.mai. Alle 

klassekontakter bes ta kontakt med vara for å be dem 
sette av datoen.  
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